

Terms and Conditions	الشروط والأحكام
- These terms and conditions (“Terms and Conditions”) comprise the Samsung DSF Campaign (the “Promotion”) which will provide customers (“Participant(s)”) with a chance to win prizes through a instant prize draw (“Prize Draw”) upon the purchase of Samsung products (“Product(s)”) in accordance with these Terms and Conditions. - This Promotion will be valid from 9 December 2024 until 29 December 2024 (the “Promotion Period”). - This Promotion is only available at authorised Samsung brand stores (“Store(s)”) in the United Arab Emirates (the “Territory”).	- تتضمن هذه الشروط والأحكام (“الشروط والأحكام”) حملة سامسونج خلال مهرجان دبي للتسوق (“العرض الترويجي”) والتي ستوفر للعملاء (“المشاركين”) فرصة ربح جوائز من خلال السحب على جائزة فورية (“السحب على الجوائز”) وذلك عند شراء منتجات سامسونج (“المنتجات”) وفقاً لهذه الشروط والأحكام. - يسري هذا العرض الترويجي من 9 ديسمبر 2024 إلى 29 ديسمبر 2024 (“فترة العرض الترويجي”). - هذا العرض الترويجي متوفر فقط في متاجر سامسونج المعتمدة (“المتاجر”) في دولة الإمارات العربية المتحدة (“الإقليم”).
<u>Mechanism and Eligibility:</u> - This Promotion is limited to Participants who are at the majority age under the applicable laws of the Territory and have the legal capacity to enter into these Terms and Conditions. - The employees (as well as their immediate family members) of Samsung Gulf Electronics FZE, Cheil Worldwide, Samsung’s affiliates, subsidiaries and partners, are not eligible to participate in this Activation. - In order to become eligible for the Promotion, Participants must purchase a minimum amount of one thousand nine hundred and ninety-nine Emirati Dirhams (AED 1,999) (“Minimum Purchase Amount”) in Samsung Products at the Stores (the “Eligible Purchase”). - Participants will receive one entry/attempt (“Attempt(s)”) to the Prize Draw for every one thousand nine hundred and ninety nine Emirati Dirhams (1,999 AED) spent at the	<u>الآلية والتأهل:</u> - يقتصر هذا العرض الترويجي على المشاركين البالغين بحسب القوانين المعمول بها في المنطقة، ويتمتعون بالأهلية القانونية للاشتراك في هذه الشروط والأحكام. - لا يحق للموظفين (وأفراد عائلاتهم المباشرين) الذين يعملون في شركة سامسونج جلف للإلكترونيات (منطقة حرة)، وشيل العالمية، وفروع شركة سامسونج والشركات المتعاملة معها الاشتراك في هذه الفعالية. - حتى يصبح العميل مؤهلاً للاشتراك في هذا العرض الترويجي، يجب عليه شراء منتجات سامسونج من المتجر (“الشراء المؤهل”) بقيمة ألف وتسعمائة وتسعة وتسعين درهم (1999 درهم) (“الحد الأدنى لقيمة المشتريات”). - سيحصل المشاركون على فرصة/محاولة واحدة (“المحاولات”) للاشتراك في السحب على الجوائز عن كل إنفاق بقيمة ألف وتسعمائة وتسعة وتسعين درهم (1999

Store. The maximum number of Attempts a Participant can receive for the Prize Draw is capped at two (2) attempts (the “Maximum Attempts”) for a total purchase amount of three thousand nine hundred and ninety-eight Emirati Dirhams (3,998 AED) (the “Maximum Eligible Amount”). Any purchase amount beyond the Maximum Eligible Amount in a single invoice will not be considered and will not grant the Participant with any additional Attempts beyond the Maximum Attempts. • Multiple participation is possible with separate Eligible Purchase receipts. However, the purchase receipt amount must satisfy the Minimum Purchase Amount in order to be considered an Eligible Purchase and grant the Participant’s Attempt at the Prize Draw. The purchase receipts cannot be combined in order to meet the Minimum Purchase Amount. All Prize Draw Attempts will be based on a single receipt basis. • Participation is limited to the Store at which the Eligible Purchase was made. • Following the Eligible Purchase of Products, Participants will be instructed by the Store promoters to visit the assigned Promotion zone in the Store, and register their participation in Prize Draw by uploading their Eligible Purchase receipt and providing the below-listed details: a. Full name (as it appears on Emirates ID or passport) b. Email address c. Mobile number d. The total amount of their Eligible Purchase e. Invoice number f. Store name/location g. Emirate h. Receipt image	درهم) من المتجر. ويستطيع المشارك أن يحصل على محاولتين كحد أقصى للاشتراك في السحب على الجوائز (“الحد الأقصى لعدد المحاولات”), بقيمة إنفاق إجمالية ثلاثة آلاف وتسعمائة وثمانية وتسعين درهم (“3,998 درهم”) (“الحد الأقصى للقيمة المؤهلة للاشتراك”), وبالتالي فإن أي زيادة عن الحد الأقصى في فاتورة واحدة لن يتم احتسابها، فضلاً عن أنها لن تمنح المشارك أي محاولات إضافية أخرى تتجاوز الحد الأقصى لعدد المحاولات. • يمكن المشاركة عدة مرات باستخدام إيصالات شراء مؤهلة منفصلة، مع ضرورة أن يفي المبلغ الموضح في إيصال الشراء بالحد الأدنى لمبلغ الشراء، حتى يتم اعتباره عملية شراء مؤهلة ويمنح المشارك محاولة السحب على الجائزة. لا يمكن الجمع بين إيصالات الشراء من أجل تلبية الحد الأدنى لمبلغ الشراء. جميع محاولات السحب على الجوائز ستستند إلى إيصال استلام واحد. • تقتصر المشاركة على المتجر الذي تمت فيه عملية الشراء المؤهلة. • بعد إتمام عملية الشراء المؤهلة، سيقوم مروجو المتجر بتوجيه المشاركين إلى منطقة الترويج المخصصة في المتجر، وتسجيل مشاركتهم في السحب على الجوائز عن طريق تحميل إيصال الشراء المؤهل وتقديم البيانات الموضحة أدناه: - أ- الاسم الكامل (كما هو في بطاقة الهوية الإماراتية أو جواز السفر). - ب- عنوان البريد الإلكتروني - ت- رقم الهاتف المحمول - ث- إجمالي قيمة الشراء المؤهلة للاشتراك - ج- رقم الفاتورة - ح- اسم/موقع المتجر
---	---

- An email notification will be sent to the Participant upon completion of the Prize Draw Attempt with their respective Prize and collection information (if applicable). - This Promotion and/or the Prizes are subject to availability at all times and may not be provided to all Participants who have made an Eligible Purchase or entered into the Prize Draw. Prizes: - The Promotion will comprise a total number of 1,993 winners ("Winner(s)"), who will be granted one of the below-listed prizes (the "Prize(s)"): - Musafir Travel Voucher worth AED 5,000 x 15 units - Samsung Galaxy S24 ultra x 1 unit - Samsung Galaxy Z Flip 6 x 3 units - Samsung Galaxy Z Fold 6 x 1 unit - Samsung Galaxy S24 FE x 3 units - Samsung Galaxy Watch 7 classic x 5 units - Samsung Buds 3 pro x 10 units - Samsung Neo QLED TV QA75QN90DAUXZN x 1 unit - Samsung Music Frame HW-LS60D/ZN x 2 units - Samsung Jet VS20C9544TB/SG x 1 unit - Samsung Microwave MC28H5015AW/SG x1 unit - Jhenga set x 350 - Pin blast set x 400 - Heat change mug x 500 - Photo keyrings x 700	خ- الإمارة د- صورة الإيصال - عند الانتهاء من محاولة السحب على الجائزة، سيتلقى المشارك إشعاراً بالبريد الإلكتروني، موضحاً فيه بيانات الجائزة والتحصيل الخاصة بها (إن وجدت). - يخضع هذا العرض الترويجي و / أو الجوائز لمدى توافره في جميع الأوقات، وقد لا يتم تقديمها لجميع المشاركين الذين أجروا عملية شراء مؤهلة أو شاركوا في السحب على الجوائز. الجوائز: - سيتألف العرض الترويجي من إجمالي 1,993 فائزاً ("الفائز (الفائزون)"), والذين سيتم منحهم إحدى الجوائز المدرجة أدناه ("الجائزة (الجوائز)"): - قسمة السفر "مسافر" بقيمة 5000 درهم x 15 وحدة - هاتف Samsung Galaxy S24 ultra x وحدة واحدة - هاتف Samsung Galaxy Z Flip 6 x 3 وحدات - هاتف Samsung Galaxy Z Fold 6 x وحدة واحدة - هاتف Samsung Galaxy S24 FE x 3 وحدات - ساعة Samsung Galaxy Watch 7 classic x 5 وحدات - سماعة Samsung Buds 3 pro x 10 وحدات - تلفزيون Samsung Neo QLED طراز QA75QN90DAUXZN x وحدة واحدة - جهاز Samsung Music Frame HW-LS60D/ZN x وحدتين - مكنسة Samsung Jet VS20C9544TB/SG x وحدة واحدة - فرن مايكروويف Samsung Microwave MC28H5015AW/SG x وحدة واحدة - مجموعة لعبة Jhenga set x 350 وحدة - عدة Pin blast set x 400 وحدة
---	---

<u>Winner Selection and Terms:</u> • The selection of Winners will be done randomly and electronically. • Winners will know the Prize they have own immediately after completing their Attempt in the Prize Draw. • The Winners of Prizes No. 1 through No. 11 will also be contacted via Email, SMS or telephone to collect their Prizes. Such Prizes must be collected from the Samsung offices located at Butterfly Building Tower A, Al Bourooj St Dubai Media City, Dubai, United Arab Emirates. • The Winners shall collect their Prize within sixty (60) calendar days from Dec 30th 2024, and will be required to present their (i) Original Emirates ID or Passport and (ii) the original invoice or receipt of their Eligible Purchase from the Store. • A copy of the Winner's Emirates ID or Passport will be retained by Samsung as required by the applicable laws in the Territory. • In the event the Winner fails to collect their Prize within the time limits stated above and/or fails to provide their correct personal information and Eligible Purchase original receipt accordingly, the relevant Prize shall be deemed forfeited as per applicable laws in the Territory. • Samsung shall not reissue, replace or reimburse the Winner for any lost or void Prizes.	14. كوب حراري 500 × وحدة 15. علّاقة مفاتيح مع صورة 700 × وحدة <u>اختيار الفائز والشروط:</u> • سيتم اختيار الفائزين إلكترونياً بشكل عشوائي. • سيعرف الفائزون الجائزة التي يربحونها بعد إتمام محاولة السحب على الجائزة. • سيتم الاتصال برابحي الجوائز (من رقم 1 إلى رقم 11)، عبر البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية القصيرة أو الهاتف لاستلام جوائزهم. يجب استلام هذه الجوائز من مكاتب سامسونج الموجودة في مبنى باتر فلاي A، شارع البروج، مدينة دبي للإعلام، دبي، الإمارات العربية المتحدة. • يجب على الفائزين استلام جوائزهم في غضون ستين (60) يوماً اعتباراً من 30 ديسمبر 2024، مع ضرورة إبراز (i) بطاقة الهوية الإماراتية الأصلية أو جواز السفر و (ii) الفاتورة الأصلية أو إيصال المشتريات المؤهلة من المتجر. • ستحتفظ سامسونج بنسخة من بطاقة الهوية الإماراتية أو جواز السفر الخاص بالفائز وفقاً للقوانين المعمول بها في المنطقة. • في حالة عدم تمكن الفائز من استلام جائزته خلال الفترات المذكورة أعلاه و / أو فشله في تقديم بياناته الشخصية الصحيحة وإيصال الشراء الأصلي المؤهل وفقاً لذلك، سيتم مصادرة الجائزة ذات الصلة وفقاً للقوانين المعمول بها في الإقليم. • لن تقوم سامسونج بإعادة إصدار أو استبدال أو تعويض الفائز عن أي جوائز مفقودة أو باطلة.
---	---

- Winners of the Prizes No.12 through No.15 must collect their respective Prize from the Store where the Eligible Purchase was made. The Prizes cannot be collected from any other Store. - The Prize will be handed over only to the Winner and not to any of their relatives or representatives. - In case a fraudulent transaction is suspected, Samsung reserves the right to deny the Prize to the Winner. Samsung's decision on all aspects will be final and binding. No queries or claims will be entertained. - Participants and Winners hereby consent to be contacted throughout this Promotion on their registered contact details.	- يجب على رابحي الجوائز (من رقم 12 إلى رقم 15) استلام جائزتهم من المتجر الذي تم فيه الشراء المؤهل، حيث لا يمكن استلام الجوائز من أي متجر آخر. - سيتم تسليم الجائزة للفائز فقط وليس لأي من أقاربه أو ممثليه. - في حالة الاشتباه بعملية شراء مزيفة واحتيالية، تحتفظ سامسونج بالحق في رفض تسليم الجائزة للفائز. وهنا سيكون قرار سامسونج المتعلق بجميع الجوانب نهائياً وملزماً. لن يتم قبول أي استفسارات أو مطالبات. - يوافق المشاركون والفائزون على أن يتم الاتصال بهم خلال فترة العرض الترويجي، عبر بيانات الاتصال المسجلة لدى سامسونج.
<u>General Terms</u> - The Prizes are non-exchangeable, non-refundable, non-transferable, and not redeemable for cash or any other Samsung products or services. Samsung reserves the right to change the Prizes without prior notice at its sole and absolute discretion. - The Musafir travel voucher (Prize No. 1) must be redeemed before 31 December 2025. The travel voucher shall be exclusively subject to the voucher issuer's ("Musafir") terms and conditions. Please refer to the voucher's terms and conditions and contact Musafir for further information or queries. - Samsung shall not be liable to the Participants and/or Winners for any loss and/or damages of any kind whatsoever suffered in connection with this Promotion and/or the Prizes and/or the Winner's inability to avail, use or collect the Prizes.	<u>الشروط العامة</u> - الجوائز غير قابلة للاستبدال والاسترداد والتحويل والاستبدال بالنقد أو بأي من منتجات أو خدمات أخرى من سامسونج. تحتفظ سامسونج بالحق في تغيير الجوائز دون إشعار مسبق وفقاً لتقديرها الخاص والمطلق. - يجب استخدام قسيمة السفر "مسافر" (الجائزة رقم 1) قبل 31 ديسمبر 2025. تخضع قسيمة السفر حصرياً لشروط وأحكام الجهة المصدرة للقسيمة ("مسافر"). للمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يرجى مراجعة شروط وأحكام القسيمة والاتصال بـ "مسافر". - سامسونج غير مسؤولة تجاه المشاركين و / أو الفائزين عن أي خسارة و / أو أضرار يتكبدها، وتتعلق بهذا العرض الترويجي و / أو الجوائز و / أو عدم قدرة الفائز على الاستفادة من الجوائز أو استخدامها أو استلامها.

• Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate and/or modify the Promotion or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Promotion Period, subject to prior notice to the customers. • Any dispute of whatever nature that is directly or indirectly related to these Terms and Conditions, the Prize Draw and/or the Prizes shall be governed by the laws of the United Arab Emirates and shall be resolved by the competent courts in the Emirate of Dubai, United Arab Emirates.	• يحق لشركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص والمطلق إنهاء و / أو تعديل العرض الترويجي، أو إجراء تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة إلى أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت، قبل أو أثناء فترة العرض الترويجي، مع ضرورة إشعار العملاء مسبقاً. • يخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته، وذا صلة مباشرة أو غير مباشرة بهذه الشروط والأحكام و / أو جائزة السحب و / أو الجوائز، لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، وسيتم حله من قبل المحاكم المختصة في إمارة دبي، الإمارات العربية المتحدة.
---	---